



Manfaat percuma eksklusif untuk tadika anda

Tahukah anda? Setakat 13 Mei 2023, Malaysia telah melaporkan 9,822 kes Penyakit Tangan, Kaki dan Mulut (HFMD), dengan 87.4% kes melibatkan kanak-kanak di bawah umur 6 tahun*.

Lindungi masa depan tadika anda dengan penyelesaian insurans khas kami dan nikmati ketenangan tambahan dengan manfaat percuma eksklusif.

Beli atau perbaharui kedua-dua polisi di bawah dari **15 Mei 2024 hingga 31 Disember 2024**



**Allianz Business
Shield**

Dengan premium kasar minimum sebanyak RM2,000



**Student Personal
Accident (PA)**



**Nikmati pembayaran percuma
sekali sahaja sebanyak RM3,000**

Jika tadika ditutup kerana HFMD sekurang-kurangnya 7 hari atas perintah pihak berkuasa awam yang berkaitan

*Sumber: Malay Mail, Weekly HFMD cases in Malaysia exceed alert level, says Health D-G (2023)

Hubungi ejen Allianz yang sah atau kunjungi cawangan Allianz Malaysia yang terdekat untuk maklumat lanjut.

Tertakluk pada terma dan syarat.

1. Kempen ini akan berlangsung dari 15 Mei 2024 hingga 31 Disember 2024 atau sehingga tarikh dimana jumlah keseluruhan yang perlu dibayar dibawah Kempen mencapai RM100,000, yang mana-mana terdahulu.
2. Kempen ini adalah eksklusif untuk Tadika sahaja.
3. Kempen ini terbuka kepada semua pemegang polisi yang membeli polisi baharu atau perbaharui polisi Allianz Business Shield dan Student PA sedia ada dengan polisi dikeluarkan sepanjang Tempoh Kempen.
4. Tertakluk pada terma dan syarat yang terpakai untuk kempen ini, serta polisi Allianz Business Shield dan Student PA.

Ketahui lebih lanjut di allianz.com.my/allianzbusinessshield dan allianz.com.my/studentpersonalaccident

Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad 200601015674 (735426-V)

Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia Ahli PIDM

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak ini adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my).